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Název  Komise sociální, zdravotní a pro Projekt Zdravé město a MA21 

Datum konání 18. 10. 2016 

Místo konání MěÚ Šlapanice  

Přítomni 
Dobiášová Vlaďka, Mgr., Králová Marie, Kusová Dobromila,  
Merclová Eva, Ing. 
 

Omluven 
Burianová Jiřina Jiráčková Eva, MUDr, Karafiátová Eva, 
Krčková Iveta, Lejdarová Hana,MUDr, Sova Tomáš 

Program 

1. Přivítání členů komise 
2. Aktivity Projektu Zdravé město 
3. Pokračování Projektu Zdravé město 
4. Podněty od občanů, diskuze 
5. Závěr 

 
 

   

 
 

Obsah 
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18. schůze Komise zdravotní, sociální a pro PZM a MA21 

 
1. Přivítání členů komise, prezenční listina 
2. Aktivity Projektu Zdravé město 

- Běží počítačový kurz pro seniory – 12 lekcí- ve spolupráci se ZŠ - říjen-
prosinec 2016 – kladné reakce od seniorů 

- Probíhá anketa k ověření témat z Veřejného fóra – ve zpravodaji, online 
na webu – ukončení ankety 31.10.2016 – vyhodnocení p. Dobiášová 

- Světový den výživy – preventivní program do ZŠ zajišťuje p. Dobiášová 
ve spolupráci se ZŠ – anorexie, bulimie – 2.11.2016 – objednáno od 
společnosti Podané ruce, náklady cca 1 500,-Kč 

- Proběhl Evropský týden mobility – den s MP – 20.9 a 22.9.- ZŠ 
podpořeno finančně Besip, JmK 
 
 

3. Projekt Zdravé město Šlapanice  
- Dosavadní koordinátorka projektu Vlaďka Dobiášová se vzdává své 

funkce vzhledem k pracovním a časovým povinnostem ve svém 
hlavním zaměstnání – informace předána vedení města a NSZM 
začátkem září 2016 – činnost ukončí k 31.12.2016 po vyhodnocení VF a 
ukončení všech aktivit pro rok 2016 

- Diskuze o pokračování Projektu  Zdravé město: 
- Možnost vystoupení z NSZM nebo pokračování v projektu – je potřeba 

nový koordinátor. Schůzka se vedením města, politikem ZM 
naplánována na 4.11.2016 – zúčastní se p. Dobiášová, p. Kopeček, 
p.starostka, p. Mikšovský 

- Po diskuzi hlasování: 
- Komise navrhuje RM nevystupovat z NSZM, pokračovat v Projektu 

Zdravé město – aktivity úspěšné a cílené na obyvatelstvo, školy. 
Komise doporučuje RM zajistit nového koordinátora, který bude 
proškolen NSZM. Komise navrhuje, aby koordinátor byl zařazen do 
organizační struktury  – zaměstnanec - přístup k informacím, 
k systémům, ke komunikaci mezi úřadem a veřejností. Plnohodnotná 
práce koordinátora je minimálně na půl úvazku – časová náročnost 
organizační, práce v databázích a MA21. 

- Hlasování Pro 4, Proti 0, Zdržel se 0 
- Příští setkání komise 15.11.2016 v 17 h 

 
4. Podněty od občanů 

P. Kusová – kurzy pro seniory – počítače mají kladný ohlas, poděkování 
lektorům, městu v ŠZ  

 
            
Závěr:     
Aktivity Projektu Zdravé město – akce a VF – na starosti p. Dobiášová 
Koordinátorka Projektu Zdravé město Mgr. Vlaďka Dobiášová odstupuje ze své 
funkce k 31.12.2016 – schválit v RM 
Komise doporučuje RM pokračovat v Projektu |Zdravé město a MA21 – najít nového 
koordinátora, který bude zařazen v organizační struktuře města 
 
Zapsala: Mgr. Vlaďka Dobiášová 
Ověřila: Marie Králová 
 
 
Podpisy: 
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